

Microvell Powder



مايكرو فيل بودر

DESCRIPTION

MICROVELL POWDER is a solid mixture of EDTA & EDDHSA chelated trace elements, effective in all type of soils and crops. It is a corrector of multiple deficiencies of Fe, Mn, Zn, Cu, B and Mo that can be applied directly to the soil diluted in the irrigation water and in continuous fertilization with an irrigation system. MICROVELL POWDER is very effective in the treatment of deficiency states of these micro-elements, especially Fe and Mn, since it is a product of very fast absorption in horticultural crops, fruit trees, ornamentals, vineyards, and subtropical crops. MICROVELL POWDER can and should be applied whenever the need is recognized throughout the growing cycle of the crop.

MICROVELL POWDER can be applied by injection and fertilization. For its dosage, we recommend a previous analysis of the crop soils.

DOSAGE AND METHOD OF USE

Soil Application: 5-10 kg/Ha before sowing, transplanting or beginning of plant growth. **Hydroponic crops:** 3-4 kg/1000 L solution

Fertigation: 2-3 kg/ha every 7-10 days during the crop cycle, at periods of maximum needs. **Foliar Application:** 0.5-1.5 kg/ha or 100-150 g/100 L per application when symptoms appear.

Vegetables: 3 applications 75-100 g/100 L of water (3 applications 0.25-1 kg/ha) at 10-15 days intervals, beginning when foliage is sufficient.

Fruit trees, citrus, vines and olives trees: 3 applications 100g/100 L of water (3 applications 0.5-1 kg/ha) before flowering and 0.5-1 kg/ha) after fruit setting. **Herbaceous**

crops(cereals): 3 applications 1 kg/ha during tillering, stem elongation and earing. **Forage:** 1-1.5 kg/ha in each cutting. **Ornamentals:** 75-100 g/100 L of water (0.25-0.5 kg/ha) when symptoms appear.

Potatoes and tuber vegetables: 4 applications 1 kg/ha at 7-10 days intervals, beginning at 10 cm stage. Apply in a minimum of 500 L/ha of water

MICROVELL POWDER is a non-hazardous product, and no special storage and transport measures are required. Storage should be in a cool, dry place and kept at temperatures of 0-30 PRECAUTIONS AND INCOMPATIBILITIES

PRECAUTIONS AND INCOMPATIBILITIES

MICROVELL POWDER is compatible with most fertilizers and Phytosanitary products, however a previous mixture is recommended and avoid being mixed with oils and acid reaction products. MICROVELL POWDER does not require special handling conditions. The product is not flammable or corrosive, however it is recommended:

- Do not store in a container other than the original one.
- keep out of the reach of children.
- keep container in a cool, dry, and well closed.
- keep away from food, drink, and animal feed. Do not apply in hours of maximum sunlight.

المواصفات

مايكرو فيل: عبارة عن خليط صلب من العناصر المخلبية EDTA+EDDHSA

وهو فعال في جميع أنواع التربة والمحاصيل. وهو مصمم لتلصص العناصر المتعددة للحديد والمنغنيز والزنك والنحاس واليورون والموليبدينوم الذي يمكن تطبيقه مباشرة على التربة مذاب في مياه الري وفي التسميد المستمر باستخدام نظام الري

مسحوق ميكرو فيل فعال للغاية في علاج حالات نقص العناصر الصغرى خاصة الحديد والمنغنيز، لأنه منتج سريع الامتصاص في المحاصيل البستانية وأشجار الفاكهة ونباتات الزينة وكروم العنب والمحاصيل شبه الاستوائية. يجب، استخدام مسحوق ميكرو فيل عند الحاجة إليه طوال دورة نمو المحصول. يمكن استخدام ميكرو فيل عن طريق الحقن والتسميد بالنسبة للجرعة، نوصي بإجراء تحليل سابق لتربة المحاصيل

الجرعات وطريقة الاستخدام

معاملة التربة: 10-5 كجم/هكتار قبل الزراعة أو نقل الشتال أو بداية نمو النبات. **المحاصيل المائية:** 3-2 كجم/هكتار كل 10-7 أيام خلال دورة المحصول في فترات الحاجة القصوى

الرش الورقي: 0.5-1.5 كجم/هكتار أو 150 جم/100 لتر ماء لكل رشة عند ظهور الأعراض

الحضروات 3 معاملات 100-75 جم/100 لتر ماء على فترات 10-15 يوماً تبدأ عندما يكون النمو الخضري كافي

أشجار الفاكهة والحضيات والكروم والزيتون: 3 معاملات 100 جم/100 لتر من الماء قبل الإزهار و 100 جم/100 لتر ماء بعد عقد الثمار. **المحاصيل الحقلية:** 3 معاملات 1 كجم/هكتار بعد استسالة الساق

العلف: 1.5-1 كجم/هكتار بعد كل حصاد. **نباتات الزينة** 75-100 جم/100 لتر ماء (0.25-0.5 كجم/هكتار) عند ظهور الأعراض

البطاطس والدرنات النباتية: 4 معاملات 1 كجم/هكتار بفواصل 7-10 أيام، تبدأ عند مرحلة 10 سم. معاملة ما لا يقل عن 500 لتر ماء/هكتار.

التحذيرات والتعامل والتخزين

مايكرو فيل متوافق مع معظم الأسمدة ومنتجات الصحة النباتية، ولكن يوصى باستخدام خليط سابق وتجنب خلطه مع الزيوت ومنتجات التفاعل الحمضي. و هو

يُطلب شروط معالجة خاصة. المنتج ليس سريع الاشتعال أو التآكل، مع ذلك ينصح بما يلي

-لا يجوز تخزينه في حاوية غير الأصلية

-يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال

-تحفظ الحاوية في مكان بارد وجاف ومغلق جيداً

-يحفظ بعيداً عن الطعام والشراب وعلف الحيوانات. لا يستخدم في ساعات الحر الشديد

تاريخ الإنتاج :
رقم الترخيص :
تاريخ الصلاحية : ٤ سنوات من تاريخ الإنتاج.

Registration No. in MOCCAE
DXB-APH-34-2435788

NET WEIGHT: 1KG

COMPOSITION

Iron (Fe) chelated with EDDHSA: 7.160 % w/w

Manganese(Mn)chelated with EDTA: 3.150%w/w

Copper (Cu) chelated with EDTA: 0.323 %w/w

Zinc (Zn) chelated with EDTA: 0.616%w/w

Boron (B) soluble in water 0.523 %w/w

Molybdenum (Mo) soluble in water 0.232 %w/w

التרכیب

حديد (Fe) ذائب في الماء و مخلبي بواسطة EDDHSA: وزن / وزن % 7.160

منغنيز (Mn) ذائب في الماء و مخلبي بواسطة EDTA: وزن / وزن % 3.150

نحاس (Cu) ذائب في الماء و مخلبي بواسطة EDTA: وزن / وزن % 0.323

زنك (Zn) ذائب في الماء و مخلبي بواسطة EDTA: وزن / وزن % 0.616

بورون (B) ذائب في الماء: وزن / وزن % 0.523

موليبدينوم (Mo) ذائب في الماء: وزن / وزن % 0.232

الوكيل بدولة الإمارات العربية المتحدة
الشركة الفنية الزراعية. ذ.م.م
03/7669126

Made-in Spain

صنع في اسبانيا

MADE BY:
VELLSAM MATERIAS BIOACTIVAS, S.L.
Ctra Nacional 340 a, KM 477
04200 Tabernas/Almeria/Spain

فيلسام ماتيريالز بيو اكتيفاس / المارياس-اسبانيا



Microvell Powder

مايكرو فيل بودر

DESCRIPTION

MICROVELL POWDER is a solid mixture of EDTA & EDDHSA chelated trace elements, effective in all type of soils and crops. It is a corrector of multiple deficiencies of Fe, Mn, Zn, Cu, B and Mo that can be applied directly to the soil diluted in the irrigation water and in continuous fertilization with an irrigation system. MICROVELL POWDER is very effective in the treatment of deficiency states of these micro-elements, especially Fe and Mn, since it is a product of very fast absorption in horticultural crops, fruit trees, ornamentals, vineyards, and subtropical crops. MICROVELL POWDER can and should be applied whenever the need is recognized throughout the growing cycle of the crop.

MICROVELL POWDER can be applied by injection and fertilization. For its dosage, we recommend a previous analysis of the crop soils.

DOSAGE AND METHOD OF USE

Soil Application: 5-10 kg/Ha before sowing, transplanting or beginning of plant growth. **Hydroponic crops:** 3-4 kg/1000 L solution

Fertigation: 2-3 kg/ha every 7-10 days during the crop cycle, at periods of maximum needs. **Foliar Application:** 0.5-1.5 kg/ha or 100-150 g/100 L per application when symptoms appear.

Vegetables: 3 applications 75-100 g/100 L of water (3 applications 0.25-1 kg/ha) at 10-15 days intervals, beginning when foliage is sufficient.

Fruit trees, citrus, vines and olives trees: 3 applications 100g/100 L of water (3 applications 0.5-1 kg/ha) before flowering and 0.5-1 kg/ha) after fruit setting Herbaceous

crops(cereals): 3 applications 1 kg/ha during tillering, stem elongation and earing. Forage: 1-1.5 kg/ha in each cutting. Ornamentals: 75-100 g/100 L of water (0.25-0.5 kg/ha) when symptoms appear.

Potatoes and tuber vegetables: 4 applications 1 kg/ha at 7-10 days intervals, beginning at 10 cm stage. Apply in a minimum of 500 L/ha of water

MICROVELL POWDER is a non-hazardous product, and no special storage and transport measures are required. Storage should be in a cool, dry place and kept at temperatures of 0-30 PRECAUTIONS AND INCOMPATIBILITIES

PRECAUTIONS AND INCOMPATIBILITIES

MICROVELL POWDER is compatible with most fertilizers and Phytosanitary products, however a previous mixture is recommended and avoid being mixed with oils and acid reaction products. MICROVELL POWDER does not require special handling conditions. The product is not flammable or corrosive, however it is recommended:

- Do not store in a container other than the original one.
- keep out of the reach of children.
- keep container in a cool, dry, and well closed.
- keep away from food, drink, and animal feed. Do not apply in hours of maximum sunlight.

المواصفات

مايكرو فيل: عبارة عن خليط صلب من العناصر المخلبية EDTA+EDDHSA

وهو فعال في جميع أنواع التربة والمحاصيل. وهو مصمم لتلصص العناصر المتعددة للحديد والمنغنيز والزنك والنحاس والبورون والموليبدينوم الذي يمكن تطبيقه مباشرة على التربة مذاب في مياه الري وفي التسميد المستمر باستخدام نظام الري

مسحوق ميكرو فيل فعال للغاية في علاج حالات نقص العناصر الصغرى خاصة الحديد والمنغنيز، لأنه منتج سريع الامتصاص في المحاصيل البستانية وأشجار الفاكهة ونباتات الزينة وكروم العنب والمحاصيل شبه الاستوائية. يجب، استخدام مسحوق ميكرو فيل عند الحاجة إليه طوال دورة نمو المحصول. يمكن استخدام ميكرو فيل عن طريق الحقن والتسميد بالنسبة للجرعة، نوصي بإجراء تحليل سابق لتربة المحاصيل

الجرعات وطريقة الاستخدام

معاملة التربة: 10-5 كجم/هكتار قبل الزراعة أو نقل الشتال أو بداية نمو النبات. **المحاصيل المائية:** 3-2 كجم/هكتار كل 10-7 أيام خلال دورة المحصول في فترات الحاجة القصوى

الري الزرق: 0.5-1.5 كجم/هكتار أو 150 جم/100 لتر ماء لكل رشة عند ظهور الأعراض

الخضروات 3 معاملات 100-75 جم/100 لتر ماء على فترات 10-15 يوماً تبدأ عندما يكون النمو الخضري كافي

أشجار الفاكهة والمحاصيل والكروم والزيتون: 3 معاملات 100 جم/100 لتر من الماء قبل الإزهار و 100 لتر ماء بعد عقد الثمار. المحاصيل الحقلية: 3 معاملات 1 كجم/هكتار بعد استسالة الساق

العلف: 1.5-1 كجم/هكتار بعد كل حصاد. نباتات الزينة 75-100 جم/100 لتر ماء (0.25-0.5 كجم/هكتار) عند ظهور الأعراض

البطاطس والدرنات النباتية: 4 معاملات 1 كجم/هكتار بفاصل 7-10 أيام، تبدأ عند مرحلة 10 سم. معاملة ما لا يقل عن 500 لتر ماء/هكتار.

التحذيرات والتعامل والتخزين

مايكرو فيل متوافق مع معظم الأسمدة ومنتجات الصحة النباتية، ولكن يوصى باستخدام خليط سابق وتجنب خلطه مع الزيوت ومنتجات التفاعل الحمضي. و هو

يُطلب شروط معالجة خاصة. المنتج ليس سريع الاشتعال أو التآكل، مع ذلك ينصح بما يلي

-لا يجوز تخزينه في حاوية غير الأصلية

-يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال

-تحفظ الحاوية في مكان بارد وجاف ومغلق جيداً

-يحفظ بعيداً عن الطعام والشراب وعلف الحيوانات. لا يستخدم في ساعات الحر الشديد

تاريخ الإنتاج :
رقم الترخيص :
تاريخ الصلاحية : ٤ سنوات من تاريخ الإنتاج. .
Expiry date: 4 years after the manufacturing date.

Registration No. in MOCCEA
DXB-APH-34-2435788

NET WEIGHT: 5KG

COMPOSITION

Iron (Fe) chelated with EDDHSA: 7.160 % w/w

Manganese(Mn)chelated with EDTA: 3.150%w/w

Copper (Cu) chelated with EDTA: 0.323 %w/w

Zinc (Zn) chelated with EDTA: 0.616%w/w

Boron (B) soluble in water 0.523 %w/w

Molybdenum (Mo) soluble in water 0.232 %w/w

التרכیب

حديد (Fe) ذائب في الماء و مخلبي بواسطة EDDHSA: وزن / وزن % 7.160

منغنيز (Mn) ذائب في الماء و مخلبي بواسطة EDTA: وزن / وزن % 3.150

نحاس (Cu) ذائب في الماء و مخلبي بواسطة EDTA: وزن / وزن % 0.323

زنك (Zn) ذائب في الماء و مخلبي بواسطة EDTA: وزن / وزن % 0.616

بورون (B) ذائب في الماء: وزن / وزن % 0.523

موليبدينوم (Mo) ذائب في الماء: وزن / وزن % 0.232

الوكيل بدولة الإمارات العربية المتحدة
الشركة الفنية الزراعية. د.م.م
03/7669126

Made-in Spain

صنع في اسبانيا

MADE BY:
VELLSAM MATERIAS BIOACTIVAS, S.L.
Ctra Nacional 340 a, KM 477
04200 Tabernas/Almeria/Spain

فيلسام ماتيريالز بيو اكتيفس / المارياس-اسبانيا

vellsam
materias bioactivas